
Referat fra styremøte 24.april 2023 

 

Til stede: Styret v/Ida, Sindre, André, Knut 

Sted: Runde på fellesområdet, deretter hos Knut 

Referent: Knut 

 

Gikk en runde gjennom fellesareal, ifm videre planlegging dugnad 27.april. 

Videre info om hva som skal gjøres kommer på facebook, hjemmeside og lappe i postkasser. 

Andre saker: 

Status kontingent 2022 og 1.kontingent 2023. Vi mangler faktisk noen innbetalinger på dette, ennå. 

Knut tar kontakt med vårt regnskapsfirma for å diskutere videre tiltak. Feil i epost-adresser kan være en 

mulig årsak…. 

 

Venter på tilbud fra Crystal Service på sommervedlikehold. De har foreslått å komme med en 5 årsavtale.  

Vi har bedt om å få både 1 årsavtale og 5 årsavtale, for videre vurdering. 

 

 

Gjenstående arbeid: 

Gartner for vurdering/forslag uteområdet. 

Skaff bark, gjødning. Med tilhørende mini-dugnad i mai. 

Vernerunde lekeplasser. 

 


